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Era inevitable que el re-
bombori provocat per l’ar-
ticle de Vilert sobre la fu-
sió de Caixa Girona tin-
gués continuïtat ahir en el
ple de la Diputació. En el
torn de precs i preguntes,
el diputat de CiU Xavier
Soy va encetar el seu par-
lament afirmant que «les
seves opinions sobre Cai-
xa Girona fan que s’hagi
generat un debat, en molts
casos amb preocupació», i
tot seguit va preguntar a
Vilert quina era la posició
de la Diputació com a ens
en aquest tema. Vilert va
respondre que ara per ara
la corporació no té cap po-
sició definida, i que l’arti-
cle que va aparèixer als
mitjans de comunicació
era de caire personal.
«S’haurà de fer una refle-
xió en funció de com vagin

els esdeveniments, però
avui no hi ha cap posició
de l’entitat en aquest te-
ma», va dir Vilert.

El president va voler
matisar que en el seu arti-
cle no es volia declarar ni a

favor ni en contra de la fu-
sió de Caixa Girona amb
les de Sabadell, Terrassa i
Manlleu, sinó «posar so-
bre la taula que no és no-
més una qüestió de magni-
tuds econòmiques, i que

també s’han de tenir en
compte altres coses», com
ara on es destinaran els di-
ners del FROB –que ja
s’ha explicat que serviran
per reestructurar les enti-
tats– o la proporcionalitat

en la representació. Per
Vilert, «no és dolent gene-
rar debat, però al final la
responsabilitat serà de les
120 persones de l’assem-
blea general, que és la que
ha d’acordar la fusió».
D’aquests, un 30% prove-
nen de la Diputació, i un
20%, del món local, i les
altres caixes del projecte
de fusió tenen entitats fun-
dadores diferents, provi-
nents més del sector pri-
vat. Vilert va dir que
aquest 30% de representa-
ció de la Diputació «s’hau-
rà de tenir en compte», pe-
rò que la posició final de
l’ens en aquest tema no es
prendrà fins que no s’hagi
acabat tot el procés nego-
ciador. En aquest sentit,
Soy va reclamar que es fixi
una posició com a organis-
me.

Vilert diu que la Diputació no ha pres cap
decisió sobre la fusió de Caixa de Girona

Vincula la posició de l’ens a la resolució final de tots els aspectes del procés

● El president de la Diputació de Girona, Enric
Vilert, va afirmar ahir en el ple de la corporació
que l’ens encara no ha pres cap decisió respecte
al procés de fusió de Caixa Girona. Pel que fa a

● El ple de la Diputació va aprovar per
unanimitat la inversió per millorar di-
verses carreteres de la demarcació.
D’una banda, es va fer l’aprovació ini-
cial del condicionament d’un tram de
la carretera d’accés a Pujarnol, dins el
terme municipal de Porqueres, un pro-
jecte que costarà 1,1 milions d’euros.
També es va fer l’aprovació definitiva
del condicionament d’un tram de la
carretera que va cap a Sant Grau, a Lla-
gostera, que valdrà també 1,1 milions.
El mateix tràmit es va aprovar per a la
carretera d’accés a Beget –1,8 mi-
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lions–, i també de la carretera de Vila-
rig a Terrades –1,7 milions–. En tots
tres casos s’ha iniciat l’expedient d’ex-
propiació. Finalment, el ple també va
aprovar presentar el projecte de coope-
ració empresarial Plato a una convoca-
tòria d’un programa europeu, que per-
metria rebre subvencions de fins a un
90%. Segons el diputat Joan Pluma, ai-
xò «permetria enfortir petites i mitja-
nes empreses, posant un ull al nord
d’Àfrica», i tot plegat podria beneficiar
cap a una trentena d’empreses gironi-
nes.

l’article seu que va sortir publicat, va indicar
que el que pretenia era apuntar un seguit de re-
flexions per obrir un debat sobre el futur de
l’entitat financera, i que ara per ara no és ni par-
tidari ni detractor de la fusió. CiU va demanar a

Vilert que la Diputació mantingui una posició
com a ens en aquest debat, però el president va
vincular la decisió final a la resolució de tot el
procés, i va dir que en tot cas ha de ser l’assem-
blea general, la que hi voti a favor o en contra.

Inversió en diverses carreteres

● Girona. El govern va
aprovar ahir el nou de-
cret regulador de la
tramitació dels parcs
eòlics i fotovoltaics,
que té un doble objec-
tiu: d’una banda, sim-
plificar tot el procés
administratiu per po-
der desenvolupar
aquestes instal·la-
cions en un període
més curt de temps, i
de l’altra, definir els
espais aptes per ins-
tal·lar-hi els parcs eò-
lics, creant les zones
de desenvolupament
prioritari (ZDP) per
als parcs de més de 5
aerogeneradors o més
de 10 MW de potèn-
cia. El govern té 4 me-
sos per definir aques-
tes zones, i llavors els
promotors presenta-
ran els seus projectes.
L’objectiu és instal-
lar al país 3.500 MW
l’any 2015. Ara no-
més n’hi ha 448 en
marxa. / O.M.

GIRONA
El govern aprova el
nou decret que
regula la tramitació
de parcs eòlics i
fotovoltaics


